



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

TRAITÉ SUR LES FORCES ARMÉES CONVENTIONNELLES EN EUROPE  
(Paris, le 19 novembre 1990)

Notification conformément à l'article XXII, troisième paragraphe

**COMMUNICATION**

**Moldavie**, 04-06-2024

*(Traduction)*

« Le ministère des Affaires étrangères de la République de Moldavie [...] considérant le changement fondamental de circonstances par rapport à celles qui existaient au moment de la conclusion du Traité sur les forces armées conventionnelles en Europe signé à Paris le 19 novembre 1990, a l'honneur de faire part, conformément aux articles 62 (3) et 65 (1) de la Convention de Vienne sur le droit des traités du 23 mai 1969, de sa décision de suspendre sa participation au Traité sur les forces armées conventionnelles en Europe.

Considérant ce qui précède, la République de Moldavie notifie que la suspension de sa participation au Traité sur les forces armées conventionnelles en Europe prendra effet 150 jours après la date de réception de la notification dépositaire [...]. En conséquence, la République de Moldavie prie le dépositaire d'informer les États parties de sa décision [...]. »

La Haye, le 7 juin 2024

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>

Forces armées conventionnelles en Europe No. 08/2024



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

TREATY ON CONVENTIONAL ARMED FORCES IN EUROPE  
(Paris, 19 November 1990)

Notification in accordance with Article XXII, paragraph 3

**COMMUNICATION**

**Moldova, 04-06-2024**

“The Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Moldova [...] considering the fundamental change of circumstances occurred in relation to those existing at the time of the conclusion of the Treaty on Conventional Armed Forces in Europe, signed in Paris on November 19, 1990, has the honour to inform that in accordance with Art. 62 (3) and Art. 65 (1) of the Vienna Convention on the Law of Treaties, done in Vienna on May 23, 1969, the Republic of Moldova has decided to suspend its participation in the Treaty on Conventional Armed Forces in Europe. Considering the above mentioned, Republic of Moldova notifies that the suspension of its participation in the Treaty on Conventional Armed Forces in Europe shall take effect in 150 days from the date of receipt of the notification by the Depositary [...]. Thus, the Republic of Moldova requests that the Depositary convey its decision to the States Parties [...].”

The Hague, 7 June 2024

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

Conventional Armed Forces in Europe No. 08/2024